


2. Stanovisko volební komise

V průběhu voleb do AS FF UP neobdržela volební komise žádné stížnosti. Podle názoru 

volební komise proběhly volby bez incidentů. Ve fázi předvolební kampaně jsme zaznamenali 

nejednoznačnou komunikaci ohledně prezentace kandidátů na volebních profilech. Po obdržení 

těchto připomínek komise ihned přistoupila k řešení. Ke zvážení AS FF UP předkládáme jeden 

návrh týkající se průběhu příštích voleb. 

Doporučujeme zvážit explicitní komunikaci v oblasti předvolební kampaně kandidátů. 

Akademický senát by měl písemně vypracovat jednoznačná specifika pro to,jak mají volební 

profily kandidátů vypadat a jaký mají plnit účel. 
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